
 

ΕΡΩΤΗΣΗ ΠΡΟΣ ΤΟΝ ΥΠΟΥΡΓΟ ΑΓΡΟΤΙΚΗΣ ΑΝΑΠΤΥΞΗΣ ΚΑΙ ΤΡΟΦΙΜΩΝ κ. ΣΠΗΛΙΟ 

ΛΙΒΑΝΟ 

ΘΕΜΑ: ΚΑΘΥΣΤΕΡΗΣΗ ΣΤΗΝ ΥΛΟΠΟΙΗΣΗ ΤΟΥ ΜΕΤΡΟΥ 4.1.2  

Κύριε Υπουργέ  

Στο ΦΕΚ 4377 Β’ / 5-10-2020 προκηρύχθηκε το Μέτρο 4.1.2, που αφορά την 

υλοποίηση επενδύσεων που συμβάλλουν στην εξοικονόμηση ύδατος, με στόχους 

την μείωση της ποσότητας υδάτων που αντλείται από τα υπόγεια ή επιφανειακά 

υδατικά συστήματα,  την αύξηση της αποδοτικότητας χρήσης ύδατος με την 

εισαγωγή προηγμένων αρδευτικών συστημάτων στη γεωργία, τη βελτίωση της 

διαχείρισης του ύδατος και τον εκσυγχρονισμό των γεωργικών εκμεταλλεύσεων. 

Χιλιάδες αγρότες έδειξαν ενδιαφέρον να συμμετάσχουν στο πρόγραμμα και πολλοί 

από αυτούς, σύμφωνα με τη συνήθη πρακτική, έχουν συνάψει συμφωνίες με τους 

προμηθευτές. 

Αν και έχουν περάσει τέσσερις μήνες από την έκδοση του σχετικού ΦΕΚ, δεν έχει 

ακόμη δημοσιευτεί ούτε η πρόσκληση, ούτε η εφαρμογή στο Πληροφοριακό 

Σύστημα Κρατικών Ενισχύσεων. 

Δεδομένου ότι το πρόγραμμα βασίζεται στη δήλωση ΟΣΔΕ του 2020 και εντός 

ολίγων ημερών αναμένεται να ξεκινήσουν οι νέες δηλώσεις ΟΣΔΕ. 

Ερωτάσθε Κύριε Υπουργέ: 

1. Που οφείλεται η μεγάλη καθυστέρηση στην υλοποίηση του Μέτρου; 

2. Σε ποιες ενέργειες προτίθεστε να προβείτε ώστε να “τρέξει” το Μέτρο και 

ποιο το χρονοδιάγραμμα των ενεργειών σας; 

ΛΑΡΙΣΑ 12/3/2021 

Ο ΕΡΩΤΩΝ ΒΟΥΛΕΥΤΗΣ 

ΧΡΗΣΤΟΣ ΚΕΛΛΑΣ ΝΔ Ν.ΛΑΡΙΣΑΣ 
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